
Protokoll styrelsemöte 2021-05-31

Styrelsemöte - SYS/Satyananda Yoga Sverige
Organisationsnummer 817602-0827

Tid: kl.10.00
Plats: digitalt möte via zoom

Närvarande styrelsemedlemmar:

Mattias Hagman, 711123-1515
Ulrika Hedlund, 661007-1000
Lena Setterwall, 630505-0087
Susanne Edenor , 710830-0448
Helene Joelsson , 600726-5926
Susanna Godée, 800222-1680
Toba Wemmel, 721113-4924

Gäst: Swami Maitreyi

1. Mötet öppnas.
2. Val av mötesordförande, Mattias Hagman valdes enhälligt.
3. Val av mötessekreterare, Ulrika Hedlund valdes enhälligt.
4. Swami Maitreyi berättar om inbjudan SYS fått från den Indiska ambassaden och hennes möte med 
dom via zoom. Inför den internationella yogadagen undersöker indiska ambassaden ett samarbete 
med yogaskolor i Sverige för att stötta yogan här. Yogaskolor från olika traditioner var inbjudna att 
närvara vid ett möte via zoom för att diskutera den internationella yogadagen. Swami Maitreyi 
representerade SYS. Ambassaden har inte hört av sig igen och vi planerar för hur SYS ska fira dagen. 
Beslut: Internationella yogadagen kommer att firas via zoom då covid fortfarande pågår. För att 
informera om firandet skickas ett infomejl till alla medlemmar och elever samt ett inlägg på facebook 
publiceras. Swami Maitreyi skriver till de affilierade och frågar vilka som vill vara med och hålla i 
någon del utav yogaklassen. 
5. Uppsala yogaskola fyller 40 år i år! Det kommer att firas i höst och en inbjudan kommer att skickas 
ut till alla SYS medlemmar.
6. Bihar School of Yoga har skickat ut direktiv till alla Satyanandayogaskolor i världen. Eftersom 
antalet skolor har mångfaldigats anser BSY att de inte kan ansvara för vad som sker på de olika 
yogaskolorna. Endast några få yogacenter kommer nu tillåtas att använda Satyananda yogacenter i 
sin marknadsföring eller på hemsidor m.m. Allt för att hålla traditionen tydlig och genuin.
Beslut: De yogaskolor som har loggor etc med namnet Satyananda yogaskola får fundera på om de 
kan hitta nya loggor. Redan nu kan vi plocka bort Satyananda yogacenter, där det förekommer, från 
våra hemsidor. 
7. Gässlingsbo:  
Första retreaten för året hållits. Johanna var där innan och städade och gjorde en lista för 
praktiska saker. Rutinerna fungerade bra, 16 deltagare.
Det har upprättats ett googledokument, ett Kursgårdsdoukument, en lista över vad som gjorts, 
vad som behöver göras. Levande dokument som alla som är ansvariga för det praktiska kan 
komma åt. 
Beslut: 
Gopala skickar kursgårdsdokumentet till alla i styrelsen.



8. Diskussion om det går att odla på gården eller om det behöver vila. Zucchini? Pumpa? 
Jordärtskockor redan satta.
Savita har pratat med grannarna till Anders Olsgården. Några grannar anlitar 55+-are i 
Bollnäs för gräsklippning. Savita har kontaktat 55+ för att få offert på gräsklippning för att se 
om det kan vara en lösning när det är längre mellan retreater. Behöver klippas en gång per 
veckan. Vem tar kostnaden? Barnen får ROT-avdrag om de tar det.
Beslut:
Beställ 55+ klippa gräset nu. Faktura till barnen. Beslut senare om SYS betalar barnen eller 
vem som ska ansvara för detta.
9. Förslag:
Separat möte med ”praktiska gruppen” för kursgården + barnen innan midsommar (bjuda in 
revisorerna också?).  På mötet bör avhandlas; göra en plan för trädgården. Och göra ett nytt 
kontrakt (SYS betalar per deltagare och natt, barnen tar större kostnader för gården). 
Kontraktet går ut i januari och måste därför sägas upp redan innan juli om det ska ändras.
Beslut:
JayAtma kontaktar barnen och informerar om att vi behöver anlita någon för gräsklippning 
samt hitta datum för möte.
10. Taket: önskan om att ändra taket. Var står SYS i detta? Revisorerna behöver säga till 
barnen vad som är deras åsikt. Förslag: Bjuda in revisorerna till mötet med barnen i juni.
 
l11. Nästa styrelsemöte: sönd 22 aug 10-12 

   
Vid protokollet:

Ulrika Hedlund
Sekreterare


